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Protokół Nr 30 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

z dnia 16 grudnia 2021 roku. 

 

Przewodniczący Komisji radny Piotr Napłoszek otworzył i prowadził posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji..Powitał członków Komisji i mieszkańców Milanówka.  

Lista obecności członków Komisji jest załącznikiem do protokołu. 

Komisja odbyła się w trybie on-line w dniu 16 grudnia.  

 

Skład Komisji; 

Przewodniczący Komisji Piotr Napłoszek 

Radna Karolina Białecka 

Radny Krzysztof Ołpiński 

 

Proponowany porządek obrad:  

1.Przyjęcie porządku obrad. 
2.Rozpatrzenie skarg, wniosków i petycji mieszkańców: 
a) skarga Pani (…) z dnia 22.11.2021 r. (data wpływu do Urzędu Miasta dnia 22.11.2021 r. zarejestrowana pod 
numerem 11236.2021) na Burmistrza Miasta Milanówka w zakresie braku udzielenia odpowiedzi na zapytania 
radnej; 
b) skarga Pani (…) z dnia 22.11.2021 r. (data wpływu do Urzędu Miasta dnia 22.11.2021 r. zarejestrowana pod 
numerem 11237.2021) na Burmistrza Miasta Milanówka w zakresie braku udzielenia odpowiedzi na zapytania 
radnej; 
c) skarga Pani (…) z dnia 22.11.2021 r. (data wpływu do Urzędu Miasta dnia 22.11.2021 r. zarejestrowana pod 
numerem 11239.2021) na Burmistrza Miasta Milanówka w zakresie braku udzielenia odpowiedzi na zapytania 
radnej; 
d) skarga Pani (…) z dnia 10.12.2021 r. (data wpływu do Urzędu Miasta dnia 10.12.2021 r. zarejestrowana pod 
numerem 2021) na Burmistrza Miasta Milanówka w zakresie braku nadzoru nad zarządzaniem 
samorządowym zakładem budżetowym w Milanówku oraz braku realizacji art. 4 ustawy z dnia 21 czerwca 
2001 r. o ochronie praw lokatorów, mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie Kodeksu Cywilnego; 
e) wniosek Pana (…) z dnia 19.10.2021 r. (data wpływu do Urzędu Miasta dnia 19.10.2021 r. zarejestrowany 
pod numerem 09997.2021) w spr. budowy ekranów akustycznych; 
f) wniosek mieszkańców ul. Kazimierzowskiej w Milanówku z dnia 14.04.2021 r. (data wpływu do Urzędu 
Miasta dnia 28.10.2021 r. zarejestrowany pod numerem 10444.2021) w spr. wydania zgody na wykonanie 
przyłącza do istniejącej sieci kanalizacyjnej. 
 

Ad.1.   

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji radny Piotr Napłoszek poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 

Komisja w głosowaniu: 3 za, pozytywnie zaopiniowała porządek obrad bez zmian. 

Ad.2.  

Rozpatrzenie skarg, wniosków i petycji mieszkańców: 
 
a) skarga Pani (…) z dnia 22.11.2021 r. (data wpływu do Urzędu Miasta dnia 22.11.2021 r. zarejestrowana 
pod numerem 11236.2021) na Burmistrza Miasta Milanówka w zakresie braku udzielenia odpowiedzi na 
zapytania radnej. 
 
Skarga z dnia 22.11.2021r. na Burmistrza Miasta Milanówka Piotra Remiszewskiego dotyczy braku udzielenia 
odpowiedzi na zapytania radnej. Radna złożyła zapytanie w dniu 31 października do Biura Rady Miasta  
w sprawie budowy nowej strażnicy Ochotniczej Straży Pożarnej w Milanówku. Zawarła tam szereg pytań m.in. 
w kwestii przedstawienia RMM analizy zasadności zmiany planu zagospodarowania, kwestię poprawy 
bezpieczeństwa publicznego, kwestie wizualizacji. W związku z tym, że radna nie otrzymała odpowiedzi na 
pytania, złożyła skargę na bezczynność do RMM.  
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Przewodniczący Komisji uważa, że kwestia niezałatwionego zapytania pozostaje. W ocenie radnego skarga jest 

zasadna. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie uznanie skargi za zasadną. 

Komisja w głosowaniu: 3-za, uznała skargę za zasadną. 

 
b) skarga Pani (…) z dnia 22.11.2021 r. (data wpływu do Urzędu Miasta dnia 22.11.2021 r. zarejestrowana 
pod numerem 11237.2021) na Burmistrza Miasta Milanówka w zakresie braku udzielenia odpowiedzi na 
zapytania radnej. 
 
Skarga dotyczy bezczynności BMM Piotra Remiszewskiego w sprawie udzielenia odpowiedzi na zapytania 
radnej z dnia 2 listopada. Zapytanie dotyczyło rozdysponowania kwoty przeznaczonej w budżecie miasta na 
utrzymanie czystości w mieście. Z informacji udostępnionej w rejestrze umów wynika, że ZGKiM otrzymał 724 
000,95 zł. Pytanie radnej dotyczyło sposobu rozdysponowania pozostałej kwoty z pierwotnie przeznaczonej  
w budżecie. Skarżąca otrzymała odpowiedź od wiceburmistrza Rabana w dniu 22 listopada.  
Odpowiedź nie zawierała informacji dotyczącej rozdysponowania pozostałej kwoty z 895 000,00zł 
przeznaczonej przez Radę Miasta Milanówka w budżecie. 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie uznanie skargi za zasadną i załatwionej. 
Komisja w głosowaniu: 2-za, 1- wstrzymujący, uznała skargę za zasadną i załatwioną. 

Przewodniczący komisji Piotr Napłoszek -za, radna Karolina Białecka -za, radny Krzysztof Ołpiński – glos 
wstrzymujący. 
 
c) skarga Pani (…) z dnia 22.11.2021 r. (data wpływu do Urzędu Miasta dnia 22.11.2021 r. zarejestrowana 
pod numerem 11239.2021) na Burmistrza Miasta Milanówka w zakresie braku udzielenia odpowiedzi na 
zapytania radnej. 
 

Skarga dotyczy kwestii zapytania radnej i bezczynności Burmistrza Miasta Milanówka w tym zakresie. 

Zapytanie z 31 października i dotyczy kwestii modernizacji targowiska miejskiego. Radna chciała uzyskać 

informacje odnośnie modernizacji targowiska, motywy i podstawy prawne i sposób działania burmistrza w tej 

sprawie. Odpowiedzi w tej sprawie otrzymała. Radna dokonała w piśmie do BMM przekrojowej analizy 

dotyczącej ww. modernizacji oraz odniosła się do wypowiedzi BMM w Kurierze Milanowskim. 

Przewodniczący Komisji uważa, że przedmiotem dzisiejszego spotkania jest to, czy radna otrzymała 

odpowiedz oraz, czy otrzymała ją w terminie. Z ustaleń wynika, że p. Moława nie otrzymała odpowiedzi  

w terminie. Przewodniczący podkreślił, że większość radnych również stawia sobie podobne pytania, które 

radna zawarła w zapytaniu do BMM. Działania burmistrza powodują powstanie szeregu pytań, na które nie 

ma odpowiedzi. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie uznanie skargi na zasadną. 

Komisja w głosowaniu: 3-za, uznała skargę za zasadną. 

 
d) skarga Pani (…) z dnia 10.12.2021 r. (data wpływu do Urzędu Miasta dnia 10.12.2021 r. zarejestrowana 
pod numerem 2021) na Burmistrza Miasta Milanówka w zakresie braku nadzoru nad zarządzaniem 
samorządowym zakładem budżetowym w Milanówku oraz braku realizacji art. 4 ustawy z dnia 21 czerwca 
2001 r. o ochronie praw lokatorów, mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie Kodeksu Cywilnego. 
 
Skarga dotyczy braku nadzoru nad zarządzaniem samorządowym zakładem budżetowym w Milanówku oraz 
braku realizacji art. 4 ustawy z dnia 21 czerwca 2001 r. o ochronie praw lokatorów, mieszkaniowym zasobie 
gminy i o zmianie Kodeksu Cywilnego. 
Przedmiotem skargi jest brak działań w zakresie polityki lokalowej Urzędu Miasta Milanówka w szczególności 
nadzoru nad mieszkaniowym zasobem gminy. Składa się na to niezrealizowanie wieloletniego programu 
gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Milanówek za rok 2016-2020. Ten program się skończył i do 
chwili obecnej nie został rozliczony, a także nie został przedstawiony RMM nowy projekt programu 
gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Milanówek. Radna skarży się również na brak nadzoru nad 
dyrektorem ZGKiM, który spowodował wiele negatywnych działań m.in. wielomilionowe zadłużenie. Brak jest 
stanowiska BMM w tej sprawie. 
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Przewodniczący Komisji zaproponował zaopiniowanie skargi w tym stanie faktycznym. Jeżeli to stanowisko się 
pojawi, to zostanie jeszcze raz poddane pod obrady komisji. Na chwilę obecną stanowiska nie ma. 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie uznanie skargi na zasadną. 

Komisja w głosowaniu: 3-za, uznała skargę za zasadną. 

Przewodniczący komisji Piotr Napłoszek -za, radna Karolina Białecka -za, radny Krzysztof Ołpiński – glos 
wstrzymujący. 
 
e) wniosek Pana (…) z dnia 19.10.2021 r. (data wpływu do Urzędu Miasta dnia 19.10.2021 r. zarejestrowany 
pod numerem 09997.2021) w spr. budowy ekranów akustycznych. 
 

Wniosek mieszkańca dotyczy prośby do RMM o wsparcie w sprawie budowy ekranów akustycznych wzdłuż 

autostrady A2. Po stronie Milanówka brak jest ekranów akustycznych. Zdaniem mieszkańca prowadzi to do 

zwiększonej emisji hałasu. W tej sprawie mieszkaniec występował do Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad. 

Mieszkaniec otrzymał odpowiedz w której GDDiA informuje, że nie widzi podstaw do wprowadzenia takiego 

zadania u siebie do realizacji. W tej sytuacji mieszkaniec zwrócił się do RMM, aby pomogła wyegzekwować 

budowę ekranów akustycznych oraz, żeby miasto na swój koszt przeprowadziło badania hałasu w pobliżu 

autostrady A2 w miejscowości Falęcin i dalszej części miasta. 

Przewodniczący Komisji uważa, że skargę należy przekazać do BMM, gdyż on jest organem ochrony 

środowiska pierwszej instancji. Badanie emisji hałasu może przeprowadzić tylko BMM. Przewodniczący 

podkreślił, że tylko Milanówek, jako miejscowość, nie ma założonych ekranów akustycznych. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przekazanie wniosku do Burmistrza Miasta Milanówka. 

Komisja w głosowaniu: 3-za, przegłosowała przekazanie wniosku do Burmistrza Miasta Milanówka. 

 
f) wniosek mieszkańców ul. Kazimierzowskiej w Milanówku z dnia 14.04.2021 r. (data wpływu do Urzędu 
Miasta dnia 28.10.2021 r. zarejestrowany pod numerem 10444.2021) w spr. wydania zgody na wykonanie 
przyłącza do istniejącej sieci kanalizacyjnej. 
 

Przewodniczący Komisji przypomniał, że taki wniosek został załatwiony uchwałą i przekazany do BMM. Radni 

nie znają sposobu załatwienia wniosku. Nie ma żadnych informacji w tym zakresie.  

Przewodniczący komisji zaproponował, że nawiąże kontakt przez radnego Krzysztofa Wiśniewskiego  

z mieszkańcami. W uzasadnieniu uchwały zostało wyjaśnione, jaki jest zakres i przedmiot wniosku. Radny nie 

rozumie, na czym ma polegać zgoda wydana przez RMM. Radny prosi o zwłokę ze względu na próbę 

nawiązania kontaktu z mieszkańcami, żeby sprecyzowali, jaką zgodę na wydać Rada Miasta Milanówka. 

Przewodniczący Komisji proponuje, żeby w dniu dzisiejszym zdjąć ten punkt z porządku obrad oraz nie 

opiniować o sposobie załatwienia tego wniosku. W celu wyjaśnienia należy nawiązać kontakt osobisty lub 

pisemny z mieszkańcami ul. Kazimierzowskiej. 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie taki sposób załatwienia sprawy. 

Komisja w głosowaniu; 3-za, pozytywnie zaopiniowała propozycję radnego Piotra Napłoszka 

 

Na tym posiedzenie i protokół zakończono.   

Nagranie stanowi integralną część protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

/-/ 

Radny Piotr Napłoszek 

 

Protokołowała: 

/-/ 

Małgorzata Obwojska  


